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MODIFICATION ACCEPTANCE LETTER (MAL)
FOR
Approved Meters and Devices

Type of Device

Ingrument Transformer: Voltage

Purpose

The purpose of thisletter isto convey details of modifications to meters which have previoudy received approva of type
recognition from An agency of Industry Canada. These modifications have been evduated by the Approva Services
L aboratory in accordance with nationa requirementsand shal be considered to beincluded within the scope of theoriginaly
issued Notices of Approva specified in this document and any subsequent revisions to these Notices of Approvd.

Scope

The modifications described in this | etter affect meters identified in the following Notices of Approva:

Approval Numbers

AE-1004

Applicant
SemensAG
Power Transmission and Digtribution Group (EV)
Medium Voltage Divison (EV M)

Koldestrasse 16
D-91052 Erlangen
Germany

Description of M odifications

The purpose of this|etter isto correct the gpplicant’ s address

Origind copy sgned by:
Claude Renaud
Approvas Technicd Coordinator
Electricity Messurement Discipline
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LETTRE D’ACCEPTATION DE MODIFICATION (LAM)
pour
Compteurs et Appareils Approuveés

Typed’ Apparéil

Transformateur de mesure: tension
Objet

Laprésente |ettre vise a expliquer les détails des modifications gpportées aux compteurs dont le type adga éé
approuve par Mesures Canada. Ces modifications ont éé évaluées par |le Laboratoire des services d' approbation en
conformité aux exigences naionales et doivent étre considérées comme faisant partie de la portée des avis
d approbation d' origine énumérés dans le présent document et de toutes leurs révisions subséguentes.

Portée

L es modifications décrites dans |a présente I ettre S appliquent aux compteurs visés par les avis d’ approbation suivant:
Numér os d’ appr obation

AE-1004
Requérant
SemensAG
Power Transmission and Digtribution Group (EV)
Medium Voltage Divison (EV M)

Koldestrasse 16
D-91052 Erlangen
Germany

Descriptions des modifications

Cette lettre vise a corrigé I’ adresse du requérant.

Copie authentique signée par:
Claude Renaud
Coordonnateur en technologie, approbations
Discipline de I’ dectricité



